



Referat gildeting torsdag d. 14. marts 2019 kl. 19 i Huset

Afbud fra: Allan, Nich, Jørgen, Erik T, John H, Hannibal, Jette, og Ole J.

Ingen afbud fra: Erik Lund

1. Valg af dirigent: Karsten blev valgt. Dirigenten konstaterede at mødet var rettidigt indkaldt

2. Valg af referent. Ole C.

3. Gildemesterens beretning for 2018 ved Ole I. –

Ole I gennemgik det forgangne års aktiviteter under følgende overskrifter:

- **Fælleskabet er stærkt, vi mødes gennem aktiviteter**
- **At gide hinanden, gode fællesoplevelser / gilde hal**
- **Have det sjovt, gildegrupper, nu også med vandrelaug**
- **Vil vi ses af andre, vil andre ses sammen med os? Spejderideen for voksne!**
- **Husk Distriktet**
- **Efter nytåret 19-20 stiger vores gennemsnitsalder til over 70!**

4. Behandling af indkomne forslag:

a) Debat om hvem der skal arrangere julemøde og fødselsdagsfest. Grupperne på skift eller særligt nedsatte udvalg. Efter kort debat afstemning med følgende resultat:
7 for grupper, 14 for særligt nedsatte udvalg 3 hverken eller.

b) Opsparing til jubilæumsfest er det 20 eller 25 år: Snak om hvordan vi ønsker at bruge vores penge, hvert år er jo en slags jubilæum, men vi aftalte at holde en lidt større fest hver 5 år.

c) Gildetrøjer: Lis fortalte kort om det indhentede tilbud fra CC Sport i Bagsværd.

Enighed om at der afsættes penge til 60 tryk = 5250,- Dog ændres trykket til at indeholde "hjorten" også. Selve trøjen køber vi selv efter behov. Budgettet justeres evt. hvis hjorten koster ekstra.

5. Gildemesteren fremlagde planer for den kommende periode – ved Ole I.

Gildestart bliver først i september.

Tydal udvalg foreslår 4-6 oktober til turen, der udsendes snarest invitation så der kan gives forhåndstilmelding. Overnatning i 4 rumsværelser eller i hytter.

Resten følger løbende.

6. Skatmesteren Martin Hansen fremlagde det reviderede regnskab til godkendelse - godkendt-

Kommentar fra Dorte om at vi sænker deltagerbetaling på vores arrangementer og tærer lidt på formuen i stedet. Til en start må arrangørerne bare gerne bruge det afsatte budget.

F,eks gav årets kegleaften overskud i forhold til det budgetteret.

7. Skatmesteren fremlagde forslag til budget og kontingent for 2019.

Budget: uændret kontingent, 33 medlemmer heraf 1 (Nich) til halv pris.

Martin gennemgik det udleverede budget.

Budgettet blev vedtaget.

8. Orientering fra udvalg:

Frimærkebanken - Tom, der er på nuværende tidspunkt klippet ca. 84 kg. Alle er ikke indleveret, men vi ligger alligevel nr. 1.

Kegleaften – Susanne, hyggelig aften.

Himmelekspressen – Ole C., Karsten og Klaus har vagter (John H holder pause). Der kan godt bruges flere. Der planlægges et åbent hus, vi rundsender når datoen er kendt.

Læselaug – Bente: Vi er i gang med bog nr. 32. Vi er 6 i gruppen.

Mølleåsejladsen – Ole C. : Lørdag 24. august, der kan godt bruges flere, så bare kom og vær med.

Loppelaug – Jesper, loppemarked fortsætter i 2019, men genbrugspladsen skal renoveres formentlig i 2020, hvilket betyder at der bliver en pause. Efterår 2019 forslag uge 35-45-46. Gildetinget forslår 35 + 45/46. Her i foråret er uge 20 + 22 ledige, bliver evt. til fællessalg.

Samråd - Ole J.: (Lone) sparsomt med tilskud fra kommunen fremover

Friluftsråd :Ole J. møder 2 gange om året.

Husudvalg – Dorte, huset skal nu bookes via kommunen, dog kun stue etagen inkl. køkkenet.

Skrald skal medtages, udendørs skraldespand er fjernet. Bente tilbyder at stå for at vaske viskestykker mm.

Hjemmesiden – Dorte, stadig problemer med udsendelse af mail, Dorte forsøger at udbedre i løbet af sommeren.

GIM – Lis. : Nærmere information følger. Alle opfordres til at deltage i de åbne arrangementer.

Fellowship arrangement afholdes 24.10.

Vandrelaug – Klaus : 3 arrangementer afholdt, 8 deltog sidst. Alle er velkomne. Næste gang 28.4 ved Frederiksdal.

9. Valg af gildeledelse: Ole I villig til genvalg som gildemester, Martin villig til genvalg som skatmester og Jesper er villig til nyvalg som kansler. Alle blev valgt

10. Valg af suppleanter for gildeledelse. Ole C. og John M. og Jette blev genvalgt

11. Valg af revisorer og revisorsuppleanter. Hannibal og Karsten blev genvalgt

Erik Tøt og John H. blev genvalgt som revisorsuppleanter.

12. Valg af GIM. Lis blev genvalgt.

13. Valg af eventuelle udvalgsmedlemmer. Alle blev genvalgt

14. Eventuelt

Dorte samler stadig dåseringe. Kan samles i det lille depotrum på 1. sal.

Ole I. overrakte en buket blomster til Bente for indsatsen som Kansler. Stort TAK.

Med gildespejderhilsen

Ole C

Lyngby den

.....